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ZÁPIS č. 4/ 2018
z jednání Výboru ZO OS KOVO ABB Brno konaného dne 25. 4. 2018 od 14:00 hodin.

Přítomni: viz. prezenční listina
Omluveni: viz. zápisy a výpisy z el. komunikace
Hosté: ne

Program  jednání V ZO KOVO ABB BRNO
1) Projednání záležitostí zaměstnavatele ABB s.r.o.
2) Projednání vyjádření  k podnětům zaměstnanců.
3) Projednání ekonomických záležitostí ZO a schválení výdajů.
4) Diskuze a Závěr

Bod 1: Projednání záležitostí zaměstnavatele

V průběhu měsíce byli zástupci zaměstnanců po jednotkách seznamováni
s potřebnými informacemi dle obvyklého scénáře. K připomínkám z Konference členů
za úsek Výroba rozváděčů, byl zpracován materiál, který byl výsledkem pohovorů
s vedoucími zaměstnanci výroby rozváděčů. Materiál předán stěžovatelům a kolektivu
kolegyň a kolegů, kterých se bezprostředně týká. Zaměstnavatel postupně seznamuje
Výbor ZO s úpravami pracovní doby zejména pro týdny, ve kterých se vyskytuje státní
svátek izolovaný pracovními dny.
Výbor ZO OS KOVO byl seznámen s informacemi týkajícími se rozdělení kompetencí
pracovnic HRBP a HR Centra. Na vyžádání byly předloženy podklady k fluktuaci
zaměstnanců, zejména ve věku pod 50 let, kdy je ještě šance osoby začít novou
kariéru. Je vnímán odchod kvalifikovaných D profesí z výroby R. Fluktuace je také větší
u mladších ročníků, absolventů SŠ a VŠ v tzv. prvním pracovním poměru.

Usnesení: Výbor vzal na vědomí informace zaměstnavatelů. Výbor pověřil předsedu Jiřího
Bohdana sledováním situace v zavádění změn a aplikaci rozhodnutí zaměstnavatelů.

Bod 2:  Podněty zaměstnanců

V uvedeném období měsíce dubna nebyl na odbory podán žádný písemný podnět
zaměstnanců.

Usnesení: Není vydáno.

Bod 3: Projednávání ekonomických záležitostí ZO, schválení výdajů

ü Předseda Výboru ZO přednesl informace o stavu hospodaření ZO OS KOVO ABB Brno
a seznámil přítomné s aktuální situací v čerpání příspěvků a výdaji na zajištění
plánovaných aktivit.

ü Nabídka MULTISPORT – prostředky na relaxační a sportovní aktivity. Po dosažení
počtu 200 aktivních karet bude systém uzavřen pro neodboráře. Předpoklad je
k 1.8.2018. Pouze vyřazením aktivního účastníka bude možné přijmout nového
poživatele benefitu z řad zaměstnanců - nečlenů. Cílem je zatraktivnit odbory a
přitáhnout nové členy. Administrátor povede seznam zájemců, se kterými bude
aktivně komunikovat.

ü Projednání organizace Dětského dne, návrhy na celkové výdaje a potřebné zajištění
služeb souvisejících s organizací této aktivity. Program dne je hotov, na
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spolufinancování se podílí MultiSport – oddělení Event programů a Deník VLP –
Brněnský deník. Maximální výše výdajů je 50.000 Kč s tím, že není odečten podíl
spolufinancování z řad zájemců. Výše výdajů může narůst v souvislosti s počtem
registrovaných zájemců. Registrace zájemců je otevřená. Výdaji ve výši cca 10.- Kč na
aktivního člena naší ZO OS KOVO bude podpořena místní dobrovolná jednotka hasičů
Brno-Přízřenice. (při splnění zákonných podmínek)

Usnesení: Výbor ZO projednal a schválil výše uvedené materiály.

Bod 4:  Různé, Diskuze a závěr

ü Výbor byl krátce seznámen s návštěvou kolegy Radima Doležala na jednání Evropské
rady zaměstnanců ABB.

ü Je kritizován stav v donášce tiskovin – deníků po změně dodavatele služeb.
ü Je sledován stav v AB Komponentech po změnách vedení jednotky. Proběhly krátké

schůzky s představiteli jednotky a je připravována prověrka BOZP ze strany inspektora
BOZP – Metodické pracoviště OS KOVO Brno.

ü Předseda Výboru ZO OS KOVO ABB Brno se zúčastnil pravidelných jednání na
metodickém pracovišti OS KOVO Brno. Krátce seznámil s děním v OS KOVO.

ü Výbor schválil v rámci pravidelných výdajů příspěvky na pořádání  oslav 1.máje – letos
akci zajištuje OS KOVO PRAHA a  příspěvek na konto živelných pohrom.

ü Akce DEE PURPLE a návštěva divadelního představení na Karlštejně je plně připravena,
naplněna počtem uživatelů a uzavřena. Je organizována DV 7.  DV 1 a DV 3 připravuje
svoji vlastní aktivity z prostředků přidělených na činnost.

ü Výbor projednal a seznámil předsedy úseků – DV se stavem rozpočtu a přidělenými
prostředky na činnost.

ü Výbor připomíná, že letos poprvé není realizována žádná objednávka rekreací přes
agentury a CK. Vše je v plné moci a rozhodnutí člena ZO, s právem možnosti čerpat
rekreační příspěvek. Zaměstnancům – nečlenům odborové organizace již rekreace
nejsou nabízeny. Je možné využít pouze příspěvků na dětské rekreace a příměstské
tábory při splnění podmínek daných Zásadami hospodaření s prostředky ZO.

Usnesení: Výbor ZO vzal na vědomí informace z různého a diskuze.

Informace o probíhajících aktivitách:
1.   Distribuce pozvánek na Dětský den s odbory ABB Brno ( cca 10.5.2018 )
2.   MultiSport – přihlášky, distribuce karet, smluv a kontrolní činnost
3.          Dokončení distribuce materiálů – dětské rekreace, tábory

Nejčastější dotazy :
Aktuální je téma MultiSportu, včetně MultiSportu pro rodinné příslušníky. Vysvětlení je součástí
předsmluvních podmínek MultiSportu. Není možné podporovat osoby, které nejsou přímými
zaměstnanci společnosti ABB, AB Komponenty a nebo členy ZO OS KOVO ABB Brno. Rovněž nelze
zvyšovat administrativní a kontrolní činnost v kanceláři předsedy Výboru ZO.

Termín příštího jednání Výboru ZO OS KOVO ABB Brno je navrhován na středu 23. 5. 2018

Zapsal : Jiří Bohdan 9.5. 2018


